
Närvarande

Protokoll

20. Mötets öppnande

Styrelseordförande Careen True öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

21. Val av justerare

Till justerare utsågs Ulrika Hellström Olsson.

22. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Tidigare protokoll gicks igenom, och vi har av revisorerna fått i uppdrag ompröva beslutet i punkt 12.

Nytt beslut blir: Ett arrangemangsbidrag på 30000:- till den förening som arrangerar sista sammandraget och under

hela avtalstiden.

Efter denna justering arkiverade protokollet

Beslut (10-1)

Arrangemangsbidrag på 30000:- till den förening som arrangerar sista sammandraget och under hela avtalstiden.

23. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

24. Ekonomirapport

Kassören redogjorde för resultat- och balansrapport samt samma för projekten.

25. IT- och Hemsida

Rapport från Dartstatistik: Levererat DartStatistik-API till CogWork så att den nya hemsidan

ska kunna hämta aktuell tävlingsinformation från dartstatistik.

Cogwork har haft utbildning den 12 december och ny utbildning kommer att ske den 27 januari 2025 kl 17.00

De nya hemsidorna kommer snart att lanseras, vi tittade på hur det kommer att se ut.

Slutfakturan från Cogwork på 100000:- har kommit och är betald.

26. Media- och kommunikation

Tittade igenom vår återväxt plan och vi arbetar med det flesta punkterna.

Styrelsemöte

Svenska Dartförbundet

Mötesnummer 10

Tema

Datum & tid 2024-12-16 18:00 - 20:30

Plats

Ledamöter

Careen True (Video)

Janne Hedström (Video)

Maggan Ersson (Video)

Ricky Nauman (Video)

Sibyl Lindgren (Video)

Suppleanter

Benny Bresciani (Video)

Jennie Norberg (Video)

Magnus Jonsson (Video)

Ulrika Hellström Olsson (Video)

Adjungerade

Camilla Rehnlund (Video)

(Anmält förhinder)

Richard Hagel (Video)

Robert Goth (Video)
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27. Elit och landslag

Rapport från FK: Samtal med alla i elitgrupperna, där vi går igenom 2024 samt hur planen för 2025 ser ut. Pratar om

målsättning och vilka hinder som finns på vägen. Detta är ett extremt år med World Cup i Syd Korea som grädde på

moset. Det som känns viktigast, förutom VM, är stöd till internationella tävlingar. Planerar för en träff i januari 2025.

FK har även lämnat ett kostnadsförslag som vi tar med oss till budgetarbetet.

28. Juniorer

Riksrankingtävling för junior och U25 i Västerås den 1-2 februari 2025

Ny TM är Natalie Spännar.

Utskick till alla junioransvariga om verksamheten.

29. SDF

Vi tittade igenom verksamhetsplanen som gruppen arbetat med. Den ska vara enkel och lättillgänglig. Den kommer att

presenteras på föreningsträffen den 15 januari 2025 och även på SDF konferens 18-19 januari 2025

Genomgång av sammanställningen av träffarna med SDF.

30. Tävling (TK)

Nu finns det även en dispensansökan angående klädkod.

31. Riksserie (SK)

Fått in 2 förfrågningar att arrangera det sista sammandraget i riksserien. Det finns en förening som vi redan påbörjat

arbetet med, om de inte kan lösa alla delar, så har vi en reserv.

Vi tecknar ett avtal på 3 år med option på 5 år om avtalet inte sägs upp 6 månader innan det tredje året.

32. RF

Det har inte hänt så mycket.

33. Generalsekreterare

Rapport från GS:

Nu handlar det om den översynen av RF´s stadgar som görs.

Samtliga SF fick möjligheten att ansöka om ett ekonomiskt stöd, Projektstöd SF – samlad kunskap om idrottens

anläggningar, 50 000 kr för att kunna bidra i arbetet. Detta genom att beskriva vilka behov och önskemål respektive

idrott har på den anläggningstyp som idrotten använder. Stödet möjliggör för SF att fylla på med information i de

rubriker som är framtagna. Information som också går att uppdatera med tiden. Vi sökte stödet och fick det beviljat

och pengarna ska utbetalas innan nyår om allt gå som det ska. 

Under 2025 kommer idrottsföreningar kunna söka ett nytt anläggningsstöd. Stödet ska ge idrottsföreningar

förutsättningar att skapa nya eller utveckla befintliga idrottsmiljöer för att kunna bedriva och utveckla

idrottsverksamhet för målgruppen 65 år och äldre (65+). Ansökan öppnar 1 januari 2025.

Den 9–10 april står RF, SOK och SPK som gemensamma avsändare för en elitidrottskonferens på Bosön i Stockholm.

Temat för konferensen är “Tränare, organisation och prestation i världsklass” och under rubriken erbjuds de två olika

spåren “management” och “tränarskap”.

Arbetet med roller i IOL fungerar väldigt bra.

34. Uppföljning av tidigare beslut

Fanns inga beslut att följa upp
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35. Skrivelser

En skrivelse om konflikt i en förening. FS rekommenderar föreningen att ta kontakt med RF/SISU för att få extern hjälp

med att lösa detta.

En fråga från styrelsemöte nr 9 om konsekvensen för att en junior deltagit i en rankingtävling.

I denna diskussion medverkade Rickard Hagel SSDC och Robert Goth StDF.

Junioren är 14 år gammal och kan därför inte inneha dispens för deltagande i sanktionerade klasser enligt SvDF:s

tävlingsbestämmelser punkt 3.5

SSDC valde att administrera anmälningar via ett annat anmälningssystem än SvDF:s licensystem (dartstatiskt.se), med

påföljden att säkerhetsfunktionen i SvDF:s licenssytem sattes ur spel. I SvDF:s licenssystem finns funktioner som

hindrar juniorer utan dispens från att registreras för sanktinerade tävlingar. Att använda ett alternativt system bryter

mot SvDF:s tävlingsbestämmelser punkt 3.4.

Ansvarig överdomare publicerade en inoffeiciell resultatlista i Facebook-gruppen Stockholmdarten där det tydligt

framgick att junioren deltog i sanktionerat spel, detta visar att arrangören varit medveten om överträdelsen.

Beslut till följd av detta:

Staffavgift på 8000:- till SSDC

Varning samt straffavgift på 16000:- till STDF.

36. Övriga ärenden

Frågan från förening om ekonomiskt stöd från SvDF. Nej SvDF kan inte stötta en förening.

Fått lite frågor om texten sanktionerad av SvDF på inbjudningar till tävlingar.

Det ska stå klart och tydligt på inbjudan vilka klasser som är sanktionerade

37. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är planerat till söndag 19 januari.

38. Mötets avslutande

Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.

Bilagor

FILNAMN TILLHÖR PUNKT

Konsekvens.pdf §35 - Skrivelser (Dagordning)

Undertecknare

Sibyl Lindgren (Sekreterare)

Ulrika Hellström Olsson (Justerare)
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Närvarande



Protokoll



20. Mötets öppnande



Styrelseordförande Careen True öppnade mötet och hälsade alla välkomna.



21. Val av justerare



Till justerare utsågs Ulrika Hellström Olsson.



22. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll



Tidigare protokoll gicks igenom, och vi har av revisorerna fått i uppdrag ompröva beslutet i punkt 12.



Nytt beslut blir: Ett arrangemangsbidrag på 30000:- till den förening som arrangerar sista sammandraget och under



hela avtalstiden.



Efter denna justering arkiverade protokollet



Beslut (10-1)



Arrangemangsbidrag på 30000:- till den förening som arrangerar sista sammandraget och under hela avtalstiden.



23. Genomgång och godkännande av dagordning



Utskickad dagordning godkändes.



24. Ekonomirapport



Kassören redogjorde för resultat- och balansrapport samt samma för projekten.



25. IT- och Hemsida



Rapport från Dartstatistik: Levererat DartStatistik-API till CogWork så att den nya hemsidan



ska kunna hämta aktuell tävlingsinformation från dartstatistik.



Cogwork har haft utbildning den 12 december och ny utbildning kommer att ske den 27 januari 2025 kl 17.00



De nya hemsidorna kommer snart att lanseras, vi tittade på hur det kommer att se ut.



Slutfakturan från Cogwork på 100000:- har kommit och är betald.



26. Media- och kommunikation



Tittade igenom vår återväxt plan och vi arbetar med det flesta punkterna.



Styrelsemöte



Svenska Dartförbundet



Mötesnummer 10



Tema



Datum & tid 2024-12-16 18:00 - 20:30



Plats



Ledamöter



Careen True (Video)



Janne Hedström (Video)



Maggan Ersson (Video)



Ricky Nauman (Video)



Sibyl Lindgren (Video)



Suppleanter



Benny Bresciani (Video)



Jennie Norberg (Video)



Magnus Jonsson (Video)



Ulrika Hellström Olsson (Video)



Adjungerade



Camilla Rehnlund (Video)



(Anmält förhinder)



Richard Hagel (Video)



Robert Goth (Video)
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27. Elit och landslag



Rapport från FK: Samtal med alla i elitgrupperna, där vi går igenom 2024 samt hur planen för 2025 ser ut. Pratar om



målsättning och vilka hinder som finns på vägen. Detta är ett extremt år med World Cup i Syd Korea som grädde på



moset. Det som känns viktigast, förutom VM, är stöd till internationella tävlingar. Planerar för en träff i januari 2025.



FK har även lämnat ett kostnadsförslag som vi tar med oss till budgetarbetet.



28. Juniorer



Riksrankingtävling för junior och U25 i Västerås den 1-2 februari 2025



Ny TM är Natalie Spännar.



Utskick till alla junioransvariga om verksamheten.



29. SDF



Vi tittade igenom verksamhetsplanen som gruppen arbetat med. Den ska vara enkel och lättillgänglig. Den kommer att



presenteras på föreningsträffen den 15 januari 2025 och även på SDF konferens 18-19 januari 2025



Genomgång av sammanställningen av träffarna med SDF.



30. Tävling (TK)



Nu finns det även en dispensansökan angående klädkod.



31. Riksserie (SK)



Fått in 2 förfrågningar att arrangera det sista sammandraget i riksserien. Det finns en förening som vi redan påbörjat



arbetet med, om de inte kan lösa alla delar, så har vi en reserv.



Vi tecknar ett avtal på 3 år med option på 5 år om avtalet inte sägs upp 6 månader innan det tredje året.



32. RF



Det har inte hänt så mycket.



33. Generalsekreterare



Rapport från GS:



Nu handlar det om den översynen av RF´s stadgar som görs.



Samtliga SF fick möjligheten att ansöka om ett ekonomiskt stöd, Projektstöd SF – samlad kunskap om idrottens



anläggningar, 50 000 kr för att kunna bidra i arbetet. Detta genom att beskriva vilka behov och önskemål respektive



idrott har på den anläggningstyp som idrotten använder. Stödet möjliggör för SF att fylla på med information i de



rubriker som är framtagna. Information som också går att uppdatera med tiden. Vi sökte stödet och fick det beviljat



och pengarna ska utbetalas innan nyår om allt gå som det ska. 



Under 2025 kommer idrottsföreningar kunna söka ett nytt anläggningsstöd. Stödet ska ge idrottsföreningar



förutsättningar att skapa nya eller utveckla befintliga idrottsmiljöer för att kunna bedriva och utveckla



idrottsverksamhet för målgruppen 65 år och äldre (65+). Ansökan öppnar 1 januari 2025.



Den 9–10 april står RF, SOK och SPK som gemensamma avsändare för en elitidrottskonferens på Bosön i Stockholm.



Temat för konferensen är “Tränare, organisation och prestation i världsklass” och under rubriken erbjuds de två olika



spåren “management” och “tränarskap”.



Arbetet med roller i IOL fungerar väldigt bra.



34. Uppföljning av tidigare beslut



Fanns inga beslut att följa upp
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35. Skrivelser



En skrivelse om konflikt i en förening. FS rekommenderar föreningen att ta kontakt med RF/SISU för att få extern hjälp



med att lösa detta.



En fråga från styrelsemöte nr 9 om konsekvensen för att en junior deltagit i en rankingtävling.



I denna diskussion medverkade Rickard Hagel SSDC och Robert Goth StDF.



Junioren är 14 år gammal och kan därför inte inneha dispens för deltagande i sanktionerade klasser enligt SvDF:s



tävlingsbestämmelser punkt 3.5



SSDC valde att administrera anmälningar via ett annat anmälningssystem än SvDF:s licensystem (dartstatiskt.se), med



påföljden att säkerhetsfunktionen i SvDF:s licenssytem sattes ur spel. I SvDF:s licenssystem finns funktioner som



hindrar juniorer utan dispens från att registreras för sanktinerade tävlingar. Att använda ett alternativt system bryter



mot SvDF:s tävlingsbestämmelser punkt 3.4.



Ansvarig överdomare publicerade en inoffeiciell resultatlista i Facebook-gruppen Stockholmdarten där det tydligt



framgick att junioren deltog i sanktionerat spel, detta visar att arrangören varit medveten om överträdelsen.



Beslut till följd av detta:



Staffavgift på 8000:- till SSDC



Varning samt straffavgift på 16000:- till STDF.



36. Övriga ärenden



Frågan från förening om ekonomiskt stöd från SvDF. Nej SvDF kan inte stötta en förening.



Fått lite frågor om texten sanktionerad av SvDF på inbjudningar till tävlingar.



Det ska stå klart och tydligt på inbjudan vilka klasser som är sanktionerade



37. Nästa möte



Nästa styrelsemöte är planerat till söndag 19 januari.



38. Mötets avslutande



Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.



Bilagor



FILNAMN TILLHÖR PUNKT



Konsekvens.pdf §35 - Skrivelser (Dagordning)



Undertecknare



Sibyl Lindgren (Sekreterare)



Ulrika Hellström Olsson (Justerare)
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